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Aan alle leden, 

 

Hou het veilig, vraag hulp bij vragen en problemen. De bestuursleden van N-VA Herenthout 
zijn er voor jou. 
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Achtste nieuwsbrief 2023 van N-VA Herenthout  

Zien en gezien worden 

• De herfst is het land binnengeslopen en de wintermaanden zitten er aan te komen. Het is 

dan ook ’s ochtends langer en ’s avonds vroeger donker. Tijd dus om aandacht te 

besteden aan je zichtbaarheid in het verkeer. 

• Fluorescerende en reflecterende kledij/accessoires maken je beter zichtbaar in het 

verkeer. Ben je te voet of met de fiets, met de brom-of motorfiets dan zien andere 

weggebruikers je veel sneller als je fluokledij of -accessoires draagt. 

• Controleer je fiets, kijk je verlichting en reflectoren na. 

• Zien is belangrijk maar gezien worden is van levensbelang! 

 

 

De huurprijzen op de private huurmarkt nemen jaar na jaar toe 
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• De huurprijzen op de private huurmarkt nemen jaar na jaar toe. Als huurder kan je als je 

aan bepaalde voorwaarden voldoet ondersteuning krijgen bij het betalen van je huurprijs. 

• Dit ofwel via de Vlaamse huursubsidie ofwel via de Vlaamse huurpremie. Je kan beide 

premies wel niet combineren. 

• De Vlaamse huursubsidie kan je als huurder aanvragen als je een bescheiden inkomen 

hebt én geen woning in eigendom hebt. Bovendien moet je aan een van volgende 

voorwaarden voldoen: 

o Je was dakloos en je hebt een installatiepremie van het OCMW 

ontvangen; 

o Je moest je vorige huurwoning verlaten omdat deze onbewoonbaar werd 

verklaard of onaangepast was aan de gezinsgrootte; 

o Je huurt een woning die door de woonmaatschappij wordt ingehuurd op de 

private huurmarkt (voormalige SVK-huurwoning). 

• De huursubsidie wordt berekend op basis van je inkomen, de grootte van je gezin, de 

ligging en de huurprijs van je woning. Om de huursubsidie aan te vragen neem je best 

contact op met je OCMW of het woon- en energieloket in je gemeente. 

• Indien je al 4 jaar wacht op een sociale huurwoning en intussen een private huurwoning 

met een huurcontract huurt, kom je mogelijks in aanmerking voor de Vlaamse 

huurpremie. Ook in dit geval mag je geen te hoog inkomen hebben én niet over een 

eigen woning beschikken. Als je op de wachtlijst staat voor een sociale huurwoning 

betekent dit automatisch dat je aan deze voorwaarden voldoet. 

• Vanaf 1 oktober 2023 is indexeren terug toegestaan bij huurwoningen zonder EPC of met 

een label D, E en F. Maar dan wel volgens een aangepaste formule met correctiefactor. 

Dit om huurders te behoeden voor een al te sterke stijging van de huurprijs. 

• Contactgegevens bij vragen 

o Woon- en energieloket: maak een afspraak via 014 50 21 21 

of info@herenthout.be 

o De sociale dienst: maak een afspraak via 014 50 21 81 

of sociale.dienst@herenthout.be 

o www.duurzaamwonen.be 

Vlaamse subsidies maken aanleg nieuwe atletiekpiste mogelijk 

• Op het gemeentelijk sportcentrum ’t Kapelleke wordt nog dit jaar gestart met de aanleg 

van een gloednieuwe tartanpiste. Die vervangt de bestaande en tot op de draad 

versleten assepiste. Dat is vooral goed nieuws voor Herenthoutse Atletiekclub. 

• Vlaams minister van Sport Ben Weyts investeert in de grondige renovatie van 18 

atletiekpistes in Vlaanderen. Met de Olympische Spelen in aantocht worden 

sportliefhebbers warm gemaakt voor atletiek. Maar dan moet er voldoende kwaliteitsvolle 

atletiekinfrastuctuur zijn. Dat is momenteel een probleem, want veel looppistes zijn 

verouderd. Daarom lanceerde Weyts een projectoproep. Het resultaat is dat 18 pistes 

een grondige renovatie krijgen. Een investering van 15 miljoen euro, waarvan 

Vlaanderen 60 procent voor zijn rekening neemt. 

• Ben Weyts investeert nu 668.728,04 euro in de atletiekpistes in Herenthout. De werken 

vinden plaats in de komende maanden en worden uiterlijk tegen eind 2024 afgerond. 

Dankzij de formule van de groepsaankoop zijn de clubs zeker van de kwaliteit van de 

mailto:info@herenthout.be
mailto:sociale.dienst@herenthout.be
http://www.duurzaamwonen.be/
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piste én van een veel lagere investeringskost. Het gaat bovendien om atletiekpistes waar 

minstens één sportclub aangesloten bij de Vlaamse Atletiekliga haar thuisbasis heeft. Zo 

garanderen we ook een minimaal gebruik van de piste. 

 

 
 

• “De Olympische Spelen van volgend jaar zijn een momentum voor de Vlaamse atletiek. 

In de eerste plaats voor onze topsporters, maar ook voor de sport op zich. Telkens 

wanneer onze topsporters zich tonen aan Vlaanderen inspireren ze jong en oud om ook 

de loopschoenen aan te trekken” zegt Weyts. “Hoe beter onze topsporters zich kunnen 

voorbereiden, hoe meer de prestaties tot de verbeelding spreken en hoe meer Vlamingen 

van deze investeringen gebruik zullen maken in een atletiekclub.” 

Gemeente breidt zaal Lux uit (Gemeenteraad 25 september) 

• Het gemeentebestuur wil verder investeren in de lokale cultuurzaal Lux op de Markt. 

• Met een familie die eigenaar is van een perceel grond naast de zaal is afgesproken dat 

zij een deel van hun eigendom in erfpacht geven aan de gemeente. 

• Er zal op dat stukje grond een aanbouw aan de zaal worden gerealiseerd. 

• In de aanbouw zal er onder meer plaats zijn voor een technische ruimte en een plek voor 

de artiesten die in de Lux komen optreden. 

• De burgemeester Stijn Raeymaekers legt uit: “In ruil voor het bekomen van de erfpacht 

zal de gemeente een erfdienstbaarheid vestigen zodat de eigenaars van het perceel voor 

een overblijvend deel via de Markt 21, eigendom van de gemeente, kunnen wegen naar 

hun eigendom. Een deal waar we snel een akkoord over hadden omdat die voor alle 

partijen gunstig is.” 

• Het is niet het eerste dossier waarin de gemeente werkt met een erfpacht overeenkomst. 

Toekomstscenario’s voor het bestaande samenwerkingsverband Neteland 

• De regio Neteland ontstond in 2016 als een verregaande samenwerking tussen 

Grobbendonk, Herentals, Herenthout, Olen en Vorselaar. Intussen spreidt die zich uit 

over de vijf omvattende thema’s welzijn, ruimte, vrijetijd, strategie & organisatie en 

integrale veiligheid, samen goed voor meer dan dertig projecten. 
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• Het uitgangspunt bij de start van regio Neteland was helder: het gaat niet om een fusie, 

want iedere gemeente behoudt zijn autonomie, en de samenwerking is gestoeld op 

gelijkwaardigheid. 

• Maar nu de Vlaamse overheid gemeentefusies aanmoedigt door de belofte van 

schuldovername legt het samenwerkingsverband zo een fusietraject op bij de vijf 

besturen. De regiogroep vraagt om vier mogelijke toekomstscenario’s te bespreken. Dat 

met een fusie is het meest verregaande, de drie andere gaan over het verbreden en 

uitdiepen van de samenwerking. 

• De Herentalse gemeenteraadsleden bespraken enkele toekomstscenario’s voor het 

bestaande samenwerkingsverband Neteland. 

• N-VA Herentals gaf hun standpunt: “ Ons standpunt hierover is kort en bondig: het is niet 

ernstig om nu nog snel snel een fusie door te duwen. Om te kunnen starten als nieuwe 

gemeente op 1 januari 2025 moeten alle gemeenteraden de komende 2 à 3 maanden 

hiervoor het licht op groen zetten. Onze burgers weten nog van niets, zo’n fusietraject 

duw je niet op twee maanden door. Dat gaat gewoon niet.” 

• Na een rondvraag bij onze leden heeft het bestuur van N-VA Herenthout beslist: “Wij 

willen een goede samenwerking met Neteland behouden en eventueel wat verder 

uitwerken, een fusie ligt bij ons niet op tafel.” 

Wist je dat 

• N-VA vraagt strengere sancties vanuit VDAB 

o Uit cijfers van de VDAB blijkt dat in het eerste semester van 2023 19.122 

dossiers werden doorgestuurd naar de controledienst van de dienst. Dat 

resulteerde in bijna 15.000 waarschuwingen en sancties. Ter vergelijking: 

in het volledige jaar 2022 kregen 23.900 werklozen een waarschuwing of 

een sanctie. Vlaams Parlementslid Axel Ronse vraagt strengere sancties 

vanuit de VDAB. 

o Iemand die is ingeschreven als werkzoekende bij de VDAB en 

onvoldoende inspanningen levert om werk te vinden, kan een sanctie 

krijgen van de controledienst van de VDAB. “Die controle en sanctionering 

is het sluitstuk van het activeringsbeleid in Vlaanderen. Het is de stok 

achter de deur. Maar de sancties moeten wat ons betreft strenger. De 

huidige sancties hebben duidelijk te weinig effect”, aldus Axel Ronse. 

o “Zolang de werkloosheidsuitkering niet beperkt is in de tijd, moet een stap 

verder worden gezet voor strengere sancties. Vlaanderen is daarvoor 

vragende partij, maar de federale Vivaldi-partijen houden de boot af. Ik 

vraag dan ook dat Minister Jo Brouns (cd&v) blijft aandringen bij de 

federale regering om de regelgeving te verstrengen. Opnieuw een 

zoveelste argument voor een confederale omslag”, besluit Axel Ronse. 
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Vlaams Parlementslid Axel Ronse 

 

• N-VA-nieuws uit de Kamer 

o Honderden oproepen bij de noodcentrales bleven onbeantwoord door 

personeelsgebrek.  

o Talloze burgers kregen geen antwoord als ze naar het noodnummer 112 

belden. Nochtans moeten zulke oproepen beantwoord worden, want daar 

hangen levens van af.  

o Yngvild Ingels toonde zich onvergeeflijk over deze gang van zaken en 

eiste van minister van Binnenlandse Zaken Annelies Verlinden 

onmiddellijke actie. 

o Yngvild Ingels: “Als de kerntaken van de overheid zouden worden 

opgelijst, dan zou daar bovenaan in hoofdletters moeten staan: het 

garanderen van een performant en betrouwbaar systeem om mensen in 

nood snel en adequaat te kunnen helpen. Of dat nu gaat over dringende 

politionele, medische hulp of brandweer: het is úw taak om de 

noodcentrales goed te laten functioneren. En toch zien we dat de laatste 

weken vele honderden noodoproepen onbeantwoord blijven. Sommigen 

door personeelstekort, anderen wegens technische storingen. Kunt u zich 

dat voorstellen, collega’s? Je hebt dringend hulp nodig. Je probeert met de 

moed der wanhoop de hulpdiensten te bereiken. Maar zonder succes. En 

ondertussen komen er op het scherm van de operator steeds een 

telefoonnummer bij. De lijst wordt steeds langer… Vroeger was het zo dat 

afgebroken oproepen opnieuw werden opgeroepen, om zeker te zijn dat 

de persoon aan de andere kant van de lijn in veiligheid was. Maar dat zou 

nu niet langer verplicht zijn? De problemen qua onderbezetting in de 

noodcentrales zijn niet nieuw. Het is geen evidente job, met ook een grote 

mentale belasting. En ja, er is ook de krapte op de arbeidsmarkt, waar 

elke sector mee te maken heeft. Maar er is toch wel één ding heel 

opvallend. De uitstroom sinds 2020 is met zestig procent gestegen. Dus al 

doet u nog uw uiterste best om mensen aan te werven en op te leiden, het 

probleem raakt maar niet opgelost. Wat hebt u sinds uw aantreden 

gedaan om de noodcentrales te ondersteunen?” 
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o Minister Annelies Verlinden erkende in haar antwoord de problemen en 

kwam niet verder dan een belofte van beterschap. 

Activiteiten 

• Zondag 5 november: Week van de Smaak Toerismeraad (kaarten kopen aan het onthaal 

gemeentehuis Herenthout)  

• Zondag 19 november om 9 uur N-VA Herentals: Ontbijt met Els van Doesburg. 

Inschrijven uiterlijk op 10 november. 

• Zaterdag 2 december ter voordelen van “Kruimel Krachtig want ieder kind is prachtig”: 

optreden Belle Perez in de kerk en kerstmarkt in het park in Herenthout. 

Volgende zittingen gemeenteraad 

• Je kan de gemeenteraad en OCMW-raad herbeluisteren. Elke zitting wordt integraal 

opgenomen en het audioverslag wordt enkele dagen na de raadszitting op de website 

geplaatst. 

▪ maandag 23 oktober 2023 

▪ maandag 27 november 2023 

▪ maandag 18 december 2023  

• Meer info en alle verslagen:  

▪ www.herenthout.be 

Voorzitter 

Magda Boeckx  

0498/34 09 62 

herenthout@n-va.be 


